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Abstract (en)
In the card of ceramic material for building up permeable structures, the card (1) has three rows of holes extending parallel to one another and
arranged symmetrically in relation to the axes of symmetry. Three recesses (3, 4, 5) of differing length are arranged between the rows of holes. The
recesses intersect the card edge (10,11), the longest (3) and one of the two shorter (4,5) opening out at the same card edge (10) and the shortest
(5) being opposite the second longest (4). The webs (6, 6a) remaining between the recesses (4,5) and between the recess (3) and the card edge
(11) have a length of 25% +/- 0 to 6% in relation to the length of the card 1 determined by the direction of the rows of holes. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Karte aus keramischem Material zum Aufbau von durchlässigen Strukturen weist die Karte (1) drei parallel zueinander verlaufende und
symmetrieachsen symmetrisch angeordnete Lochreihen auf. Zwischen den Lochreihen sind drei Ausnehmungen (3, 4, 5) unterschiedlicher Länge
angeordnet. Die Ausnehmungen schneiden den Kartenrand (10,11) wobei die längste (3) und eine der beiden kürzeren (4,5) in dem gleichen
Kartenrand (10) münden und die kürzeste (5) der zweitlängsten (4) gegenübersteht. Die zwischen den Ausnehmungen (4,5) bzw. der Ausnehmung
(3) und dem Kartenrand (11) verbleibenden Stege (6, 6a) weisen eine Länge von 25 % ± 0 bis 6 % bezogen auf die durch die Lochreihenrichtung
festgelegte Länge der Karte 1 auf. <IMAGE>
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